
Mondelinge vragen SP over het verdwijnen van een kwart van de brievenbussen in de stad 

De SP is boos en teleurgesteld over het nieuws dat in Utrecht ongeveer een kwart van alle 

brievenbussen dreigt te verdwijnen. Vooral op plekken zoals in het zuiden van Hoograven, De Meern, 

Geuzenwijk, Lunetten of Tuinwijk-west moeten mensen straks honderden meters verder lopen. Voor 

veel mensen is dat geen enkel probleem, maar voor veel ouderen en mensen die slecht ter been zijn 

juist wel. Een treffend voorbeeld daarvan is de Musketierlaan. In deze buurt wonen zeer veel 

ouderen, die nu letterlijk de bus moeten pakken om bij een brievenbus te komen. 

Post.nl laat in het AD weten dat brievenbussen bij zorginstellingen blijven staan, maar één van de op 

te heffen exemplaren staat bijvoorbeeld pal bij zorgcentrum Nieuw Plettenburgh aan de 

Detmoldstraat in Hoograven. Die ligt nota bene op de rijroute tussen de twee dichtstbijzijnde andere 

brievenbussen. 

De SP heeft de volgende vragen: 

1. Wat vindt het college ervan dat er zoveel brievenbussen dreigen te verdwijnen in de stad? 

2. Het kan best zijn dat de straks gehanteerde afstanden vallen binnen de norm van de 

Postwet, maar is het college het met de SP eens dat het weghalen van de brievenbussen op 

de genoemde plekken indruist tegen het streven mensen zo lang mogelijk actief mee te laten 

doen aan de samenleving? Zo nee, waarom niet? 

3. Is het college bereid om met Post.nl in gesprek te gaan om te komen tot een beter doordacht 

plan, waarbij meer aandacht is voor juist de onder vraag 2 genoemde groep? Zo nee, 

waarom niet? 
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